
ÉnunSeipals 
W Creiem que l'Ajuntamenf s'hau' 

ria de preocupar per la construcció 
d'orinaris públics. 

Fan veritablement falla. 

^ " El sòl de molts carrers està en 
pèssimes condicions. Caldria aprofi' 
íar l'istiu per arreglar^io degudament. 

w L'actual Ajuntament ha acordat 
deixar M\2'2-'Í\\ el pressupost fet durant 
l'ú tima etapa dictatorial. 

Aquest pressupost és quelcom més 
baix que l'anterior, però hom creu 
que podria rebaixar^sc molt més. 

El capítol 6, Oficines Centrals, es 
podria reduir a la meitat 

Es públic que sobren la meita 
d'empleats municipals. Que el 
Secretari, l'Interventor i el Cap 
d'Arbitris tenen consignats sous 
exagerats, que hi ha senyalada una 
grossa quantitat per material d'es
criptori, que les despesscs de cale^ 
facció a l'hivern i de l'electricilat'a 
l'istiu (ventiladors) podrien rebaixar-
se accentuadament. El Capítol 18, 
Imprevistos, també podria rebaixar-
se; s'ha de tenir molta cura amb Ics 
despeses que corren a càrrec de 
l'Ajuntamenl, puix en el pas actual 
ben prompte podríem fer una estadís
tica de gastos superflus, banquets, 
festes, subvencions, etc, que podria 
deixar molt baix l'alt presupost que 
havien de menester, els Ajuntaments 
no populars, durant els caòtics temps 
dictatorials. 

El Capítol d'aigües potables, 
també s'hauria de revisar deguda
ment. 

1 trobaríem altres i 'altres capítols 
que podrien alIeugerir-sc. 

Rebaixant el pressupost es faria el 
sanejament municipal necessari. 

Rebaixant cl pressupost podrien 
millorar-se els arbitris. 

Rebaixant cl pressupost el poble 
deixaria de pagar tributs imposats 
barroerament. 
Rebaixant el pressupost, es podrien 

avançar pessetes per amortizar com 
més ayiat millor, el préstec del milió 
de pessetes. 

Rebaixant el pressupost ens dona
ríem compte que els consellers van 
d'acord amb cl poble. 

Però, continuar amb el pressupost 
de la Dictadura és donar la confor
mitat a l'obra feta pel règim passat. 

Es no vetllar pels interessos 
comuns. 

avant ,.t 

de pÉ·emsa 
de "mirador": 

«SOMNI DE GRANDESES 

En Pou i Sabater ha arribat a 
aconseguir que es parli d'ell, i nosal
tres hi ajudem. Molt aviat treballà 
amb aquest fi. 

Feia quatre dics que havia acabat 
la carrera de dret, escrivia una carta 
donant-ne la notícia a tota la llista 
del Col·legi d'Advocats. 

La carta - circular-era escrita a 
màquina i en castellà. La seva dacti-
lografia no era per presentar a cap 
concurs. Semblava aquella primera 
carta que hom escriu a màquina, la 
qual ha estat objecte d'un no gaire 
exagerat Garabato Kaitesco. 

Alguns advocats, hi trobaren un P. 
S. escrit a mà en cl qual el jove Pou i 
Sabater demanava dispensa de no 
haver tramès la circular en català 
perquè la seva mecanògrafa desco
neixia aquest idioma». 

de "la campana de gràcia": 

LES PROPERES ELECCIONS 
«Les eleccions són la preocupació 

nacional d'Espanya i de Catalunya a 
l'hora present. 

Què s'ha de fer el dia 28? 
En primer lloc votar. Votar amb 

tot entusiasme, encara que sigueu 
apolítics. 

El 28 de juny serà el complement 
del 12 d'Abril. 

EI 12 d'Abril començà la Revolució, 
i s'ha de continuar el 28 del que 
corre. 

De Ics urnes, cl dia 28 ha de sortir 
una Constituent d'esquerra i extrema 
esquerra republicana. 

Segons sigui el resultat de les 
eleccions legislatives, serà el caràcter 
del govern que es formarà com a 
conseqüència. 

El govern republicà futur ha d'ésser 
socialista, radical i radical socialista. 

Ha d'ésser revolucionari per tal 
que governi d'acord amb els desigs i 
la voluntat del país. 

No durarà quatre dies la República 
si la posem en mans de les dretes. 

Les esquerres són les úniques que 
la poden conservar, consolidar i 
millorar». 

El diumenge passat vàrem 
saludar a Girona el patrici cata
là En Francesc Macià. 

Es de doldre que encara no 
hagi vingut a la nostra ciutat. 

Cal recordar que abans de tor
nar de l'exili es sabia positiva-
ment,que aquesta,seria la prime
ra ciutat que visitaria per tat 
d'homenatjar En Martí Vilanova. 
Han passat molts dies i Macià 
no ha vingut, iquina és la causa 
de la seva decisió? 

la millor 

taronjada 
demaneu-la a tot arreu 

representants per la 
comarca: 

solsona-salleres 
joan mates, 13 

f i g u e r e s 


